



## Protokoll styrelsemöte S20

<b>Närvaro:</b>	Erik Iveroth	Ordförande
	Jonatan Jonsson	Sekreterare
	Linus Svensson	Skattmästare
	Fredrik Gullstrand	Cafémästare, Fr.o.m. §12
	Simon Kämpe	Sexmästare
	Henrik Andersson	Överphös, Fr.o.m. §9
	Henrik Montan	Industrimästare
	Johannes Jakobsson	Källarmästare
	Edward Linderoth-Olson	SRD-Ordförande
	Mårten Bengtsson	Programmästare
	Olov Petré	Kårordförande, Fr.o.m. §9
	Daniel Appelgren	Revisor, Fr.om. §9
	Oscar Hjärpe	
	Pia-Maria Bondesson	Kårkontakt, Fr.o.m. §9

- §1 OFMÖ Erik Iveroth förklarade mötet öppnat kl 12:11.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar
- §4 Föredragningslista Punkten §10.5 Budgetmöte lades till Föredragningslistan godkändes med ändringar
- §5 Föregående mötes protokoll Punkten bordlades
- §6 Beslutsuppföljning Beslutsuppföljningen såg ut som följer:

#	Beslut	Genomförs av	Ja	Beslutat	Redovisas
13	Ta kontakt med Golv-vaxkillen och beställa tid	Johannes kobsson	Ja	S19 30/9	S20 6/10

### Styrelsen **beslöt**

**att** skjuta upp redovisningen av beslut #13 till S21 14/10

- §7 Meddelanden Mårten meddelade att han i samverkan med artisten producerat ett nytt märke "Per Holm ser dig".
- Edward meddelade att det faktum att studiehandbolen inte finns har tagits upp i SRX och STUFU, och ska förhoppningsvis tas till högre ort.
- Henrik meddelade att det kommer bussas folk till ABB för ett företagsbesök.



- Jonatan meddelade att D'du får en ny design nästa vecka.
- Erik meddelade att Montan är tillbaka.
- Erik meddelade att han, Jonatan och Mårten handlat färg till burkmålning.
- Pia-Maria meddelade att det finns mer kaffe på kåren
- Olov meddelade att det är dags för val till Fullmäktige och uppmanade alla att kandidera
- Pia-Maria meddelade att det är fix-helg på kårhuset i helgen.
- Johannes meddelade att den delmängd av styrelsen städade i iDét i söndags. Erik lovade lämpligt bestraffning för de som inte var närvarande då.
- Simon meddelade att Oktoberphest kommer vara gemensamt för alla sektioner på kårhuset i år.
- §8 Målning av Burk Erik meddelade bestämt att burken ska målas på lördag, även om det måste läggas en presenning över eländet. Samling i iDét kl 10.
- §9 Golvvax Erik reitererade det som redan sagts i ämnet.
- §10 ELD fest Oscar berättade om den planerade styrelsefesten för E L och D. Förmodligen är den 28/10. Inbjudan/kallelse kommer.
- §10.5 Budgetmöte Linus förslog att det behövs ett budgetmöte någon gång i nästa läsperiod, innan HTM2. Den tillträdande styrelsen bör bjudas in. 14/11 bokades.
- §11 Smörjning Punkten flyttades till §14.5
- §12 Val av funktionärer Styrelsen **beslöt**  
**att** välja Fredrik Gullstrand och Tobias Johannesson till Funktionär inom källarmästeriet  
**att** välja Jesper Mattsson till Sparkyansvarig.
- §13 Städ Erik meddelade att ingenting fanns att meddela.
- §14 Övrigt Styrelsen diskuterade fredagens händelser i iDét och hur bitter källarmästaren egentligen var, och konstaterade att ingen blivit av med sin access.  
Daniel ställde lite frågor om sexets bokföring.
- §14.5 Smörjning Styrelsen diskuterade ett utvecklat smörjande av PH och PH'
- §15 OFMA Mötesordförande Erik Iveroth förklarade mötet avslutat kl 13:18



Vid protokollet

Justeras

Jonatan Jonsson  
Mötessekreterare

Erik Iveroth  
Ordförande